
 Mimořádná schůze staršovstva 20. ledna 2022 od 18:00 

A. Diskuse k volbě nového faráře a k vystoupení Jonatana Hudce 9. 1. 22: 

Kurátorka referuje o reakcích, které zaznamenala od více než tří desítek členů různých generací 
a skupin ve sboru. Připomíná, jak se dospělo k tomu, že Jonatan Hudec (JH) byl staršovstvu a posléze 
sboru představen jako jediný kandidát ze šestnácti zvažovaných a sedmi oslovených komisí, která se 
hledáním zabývala od března 2021.  

Diskuse, v níž se všichni presbyteři postupně (po max. 4 minutách) vyjádřili ke kandidatuře JH. 

Závěr: Většina presbyterů je pro pokračování procesu kandidatury. Zahájení závazných jednání bude 
v rámci důrazu na otevřenost předcházet rozhovor kurátorky a místokurátora s JH o reakcích 
zaznamenaných ve sboru a staršovstvu ve vztahu k jednotlivým aspektům práce střešovického faráře. 
O výsledcích rozhovoru bude informováno staršovstvo na své únorové schůzi. 

B. Diskuse k reflexi o minulosti sboru: 

Slovo kurátorky: Vyslechneme si (bez přerušování) dvanáct příběhů. (Vodítko pro jednotlivé 
příspěvky: Co je pro mě osobně cílem tohoto setkání? Co se já osobně domnívám, že se stalo? Jak 
tomu předejít do budoucna?) Nejdůležitější pro mě je, jak pocitu, že máme rozdělený sbor, předejít do 
budoucna. 

Závěr: Z mimořádné a otevřené diskuse uplatnit podstatné důrazy do textu Zprávy o životě sboru, 
která bude předložena 27. 3. 22 výročnímu sborovému shromáždění. Staršovstvo souhlasí s tím, že 
čtyři presbyteři (Jaromír Plíšek, Ráchel Ridzoňová, Vladimír Urbánek a Monika Žárská) ve spolupráci 
s administrátorem D. Antalíkem připraví předběžný text části zprávy.  
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